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Word weer fit bij Sportschool 
Sports in Motion in Musselkanaal! 
Zie onze advertentie op pagina 11.

Nieuw voor Musselkanaal en Stadskanaal: 
Maaltijd Thuis!

Zie onze advertentie op pagina 15.

AVIK uit Veele staat voor advies, vloerverwarming, isoleren en klussen! 
Zie onze advertentie op pagina 7.

Exclusieve Rivièra Maison collectie 
bij Maison du Nord, de winkel van 
Evelyn van Wijk in Musselkanaal
door Jan Johan ten Have 
Liefhebbers van de 
sfeervolle woonac-
cessoires van Rivièra 
Maison kunnen sinds 
kort ook in Zuidoost-
Groningen aan hun 
trekken komen. Want in 
Musselkanaal opende 
op 9 september Maison 
du Nord de deuren. De 
nieuwe zaak is exclu-
sieve dealer van Rivièra 
Maison luxe woonac-
cessoires, meubelen en 
kleinmeubelen. 

Eigenaresse Evelyn 
van Wijk is een uitge-
sproken liefhebber van 
de herkenbare stijlen 
en thema’s van Rivi-
èra Maison. De collectie 
straalt warmte en een 
gevoel van ‘thuis’ uit. 
Dat wil Evelyn ook laten 
uitkomen in haar winkel: 
“Iedereen is welkom om hier zomaar even 
binnen te lopen om de nieuwste collecties 
te bewonderen. De collectie wordt zeer re-
gelmatig vernieuwd, dus er is bijna altijd wel 
iets nieuws te vinden”, vertelt ze. Ook is er 

in de nieuwe winkel een hoekje ingeruimd 
voor verkoop van kleding en accessoires 
als riemen, tasjes en sieraden voor de jonge 
vrouw.” Maison du Nord is te vinden onder 
hetzelfde dak als de showroom van  

Installatiebedrijf H. van Wijk aan de  
Sluisstraat 4 in Musselkanaal. 

Lees verder op pagina 5.



2 RegioMagazine - Succes door Reclame!



3RegioMagazine - Succes door Reclame!

Feestje? Partyservice B.J. Moed maakt er een 
groot feest van! 
Wat in 1995 begon met het bezorgen van brood, koek en banket is inmiddels uitge-
groeid tot een volwaardig cateringbedrijf die uw feest tot in de puntjes voor u kan ver-
zorgen. Of het nu gaat om een klein familiefeest, een personeelsfeest of een bruiloft, 
het is allemaal mogelijk. “28 jaar geleden begon ik vanuit Alteveer met het bezorgen, 
later vanuit Harpel en vanaf 2004 vanuit Jipsinghuizen”, vertelt Berend Jan Moed, 
oprichter en eigenaar van de partyservice. “In eerste instantie had ik maar een kleine 
klantenkring maar die groeide al snel. Helaas werd de klandizie gaandeweg toch steeds 
minder door de veranderende maatschappij maar gelukkig bleek dat niet het einde van 
mijn bedrijf.”

Via een collega kwam Berend Jan in contact 
met een slager en zo ontstond het idee om 
naast gebak ook hapjesschalen aan te gaan 
bieden. Ideaal voor verjaardagen want zo 
kon de klant én het gebak én de hapjes op 
1 en hetzelfde adres bestellen. Dat bleek 
een schot in de roos. “De slager bood ook 
BBQ-arrangementen aan en wij hadden de 
stokbroden en dat bood dus ook moge-
lijkheden”, aldus Berend Jan. “We kochten 
wat barbecues en een biertap en ook daar 
bleek best vraag naar te zijn. Gaandeweg 
werd ons aanbod steeds groter en kwamen 
er ook tenten, meubilair en nog veel meer 
zaken bij.” 

Buffetten en BBQ’s
Tegenwoordig worden de buffetten en 
BBQ’s klaargemaakt in de nieuwe be-
drijfskeuken, wat volgens Berend Jan een 
echte verbetering is. “Ons BBQ arrange-
menten zijn echt de beste van de regio, 
dat durven we echt wel te zeggen”, legt hij 
uit. “We kunnen 15 tot 20 verschillende 
soorten vlees aanbieden en dan hebben we 
het echt over TOP vlees.” Bij het BBQ-arran-
gement kunnen 10 soorten saus worden 
geleverd, hoort natuurlijk ook versgebak-

ken ciabatta brood en ijs als nagerecht. 
Vanzelfsprekend krijgt u er echte borden 
en bestek bij geleverd. 

De buffetten zijn ook zeer uitgebreid, 
bijna alles wordt zelf gemaakt. Er is keuze 
uit vele soorten vlees en allerlei andere 
gerechten zoals de nasi goreng naar eigen 
recept, gebakken aardappeltjes met spek 
en ui en verse warme groenten. 

Foodtruck
De foodtruck is nog maar net in bedrijf 
maar nu al heel erg populair, een echt 
succesverhaal dus. Met die foodtruck komt 
de partyservice 4 uur lang op locatie om 
de feestgangers van eten en drinken te 
voorzien. Indien gewenst zelfs mét een tent 
en meubilair. Vanuit de foodtruck wordt er 
niet alleen super krokante patat geserveerd 
maar kunnen de gasten er ook een broodje 
hamburger, een echte Duitse braadworst of 
curryworst, gehaktbal of een kipsaté halen. 
Qua drankjes is er bier, wijn en fris aanwe-
zig en ook hier kan men na het eten genie-
ten van ijs met slagroom. Lekker vers eten, 
de saté komt van de grill en de gehaktbal 
uit eigen keuken. Berend Jan: “De drankjes 

haalt men overigens niet bij de foodtruck 
want hiervoor nemen we een aparte bar 
met koeling mee. We wilden eerst een bier-
tap in de wagen plaatsen maar omdat er op 
een gemiddeld feest toch erg veel gasten 
aanwezig zijn bleek dat niet heel handig.” 

Partyservice B.J. Moed is vooral gespecia-
liseerd in eten en drinken voor een vaste 
prijs tijdens feesten en partijen en dat 
betekent dat de foodtruck bijvoorbeeld 
ook niet snel te vinden zal zijn op markten 
of braderieën. “Wat we wel kunnen doen 
is een themafeest zoals een oktoberfeest 
verzorgen of een kerst- of paasfeest”, legt 
Berend Jan uit. “We zijn een klein bedrijf 
en willen zoveel mogelijk zelf maken want 
we gaan voor kwaliteit en gezelligheid. Buf-

fetten zijn mogelijk vanaf 15 personen en 
BBQ’s vanaf 20 en met de foodtruck komen 
we voor een partij vanaf 30 personen. We 
kunnen de catering voor maximaal 100 
personen verzorgen.”  

Wilt u meer informatie over de mogelijkhe-
den voor uw feest? Neem dan even contact 
op met Partyservice B.J. Moed om uw 
wensen te bespreken, er is veel mogelijk! 
(RegioMagazine/Miranda Wolters)

Partyservice B.J. Moed
Wollinghuizerweg 10
Jipsinghuizen
Tel: 06 – 20 60 95 36
www.tenthuren-groningen.nl
Email: moedbj@gmail.com

Foto: Auniek K.E. Klijnstra
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Vervolg van de voorpagina
Maison du Nord is de nieuwe, exclusieve 
Rivièra Maison winkel in de showroom van 
Van Wijk Installatietechniek in Musselkanaal
door Jan Johan ten Have
MUSSELKANAAL - Rivièra Maison is één van die bijzondere 
merken die een grote schare fans aan zich weet te binden. 
Het merk biedt complete woonbeleving met een breed 
aanbod van authentieke accessoires. Liefhebbers van dit 
merk uit Zuidoost-Groningen en omgeving hoeven sinds 
kort niet ver meer te rijden om de nieuwe collecties van 
hun favoriete merk te bewonderen. Want in Musselkanaal 
opende op 9 september Maison du Nord, de nieuwe  
Rivièra Maisonwinkel.

Maison du Nord is de premium dealer van Rivièra Mai-
son in de regio. Voor eigenaresse Evelyn van Wijk is de 
opening van haar winkel een droom die uitkomt. Ze is een 
uitgesproken fan van de landelijke woonaccessoires met 
een luxueuze uitstraling van Rivièra Maison. "Deze stijl van 
producten spreekt mij bijzonder aan, daarom dacht ik er al 
langer over om hier nog eens iets mee te gaan doen. Ik ben 
dan ook ontzettend blij met onze gezellige winkel", vertelt 
ze. "Het is de bedoeling dat iedereen hier heel vrijblijvend 
even binnen kan lopen om ongedwongen de collectie te 
bekijken. In een gemoedelijke sfeer en vol enthousiasme 
over ons aanbod ontvangen wij de mensen graag in onze 
mooie winkel." In de winkel is een zeer ruime collectie te 
vinden die zeer regelmatig wordt vernieuwd.

Kledinghoekje
Naast de producten van Rivièra Maison vinden klanten bij 
Maison du Nord ook een kledinghoekje met een fraaie col-
lectie kleding en accessoires als riemen, tasjes en sieraden 
voor de jonge vrouw. “Dat is het hoekje van onze dochter 
Jasmijn. Zij wilde graag iets doen in de verkoop van leuke, 
betaalbare kleding voor jonge vrouwen en dat vind ik een 
leuke aanvulling op de winkel.”

Sfeervol wonen
De nieuwe, ongeveer honderd vierkante meter grote 
winkel is gevestigd onder hetzelfde dak als de showroom 
van H. van Wijk Installatietechniek aan de Sluisstraat 4 in 
Musselkanaal. Deze totaalinstallateur verzorgt alle voor-
komende installatiewerkzaamheden. Het bedrijf is onder 
meer badkamerspecialist, met alles onder één dak voor 
een sfeervolle en comfortabele badkamer.

In de showroom kunnen klanten van  H. van Wijk Instal-
latietechniek terecht om het sanitair, de tegels en de 

meubels voor hun nieuwe badkamer uit te zoeken. “Het 
sluit heel mooi op elkaar aan”, vertelt Evelyn. “Een mooie, 
sfeervolle badkamer waar het heerlijk vertoeven is, is een 
aanwinst voor elke woning. En dat geldt natuurlijk ook voor 
een mooie inrichting van de rest van de woning. Daarvoor 
biedt Rivièra Maison heel veel fraaie woonaccessoires en 
accessoires zoals kussens, lampen, serviesgoed, vazen, 
rattan, dienbladen en fotolijsten. Ook biedt het merk fraai 
badlinnen zoals handdoeken en washandjes.

Herkenbaar in diverse stijlen
De collectie van Rivièra Maison is enerzijds heel herken-
baar, maar omvat anderzijds ook diverse stijlen en thema's, 
van klassiek en stoer tot modern chic en industrieel. De ex-
clusieve collectie straalt warmte uit vanuit het idee 'home 
is where you can be you'. De collectie is zeer dynamisch, 
wordt acht keer per jaar compleet vernieuwd. Wie op de 
hoogte wil blijven, kan altijd even vrijblijvend binnenlo-
pen bij Maison du Nord, want daar is (bijna) altijd wel wat 
nieuws te vinden.
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AVIK uit Veele staat voor advies, 
vloerverwarming, isoleren en klussen
door Jan Johan ten Have
VLAGTWEDDE - Een lagere energierekening, wie wil dat 
nou niet? AVIK uit Veele, bij Vlagtwedde, staat - letterlijk 
- voor advies, vloerverwarming, isoleren en klussen. Met 
dit hele pakket maken eigenaar Adriaan van Veldhuizen 
en zijn team woningen duurzamer. Daarmee bespaart u 
mooi op energiekosten. Ook verbetert dit het energiela-
bel en daarmee de marktwaarde van woningen. "AVIK 
denkt graag met u mee over passende oplossingen voor al 
uw wensen", zegt Adriaan. "Vraag geheel vrijblijvend naar 
de mogelijkheden."

"Verduurzamen van woningen en panden begint met iso-
latie", vertelt de eigenaar van AVIK. "Wij vertellen mensen 
een eerlijk verhaal. Want wij willen waardevolle oplos-
singen bieden. Is iets niet zo verstandig om te doen, dan 
zeggen wij het ook."

Na-isolatie van bestaande woningen
Van Veldhuizen heeft volop ervaring 
in de bouw. Een specialiteit van het 
huis is na-isolatie van bestaande 
woningen. Denk hierbij aan 
dak-, vloer-, gevel-, bodem-, en 
spouwmuurisolatie. Aangezien 
elke situatie verschilt en om 
een andere aanpak vraagt, is 
bouwkundig vakmanschap 
hierbij onmisbaar. AVIK 
beoordeelt de bestaande si-
tuatie met timmermansoog en 
geeft op basis van dat oordeel 
vakkundig advies. 

Dakisolatie bij bestaande woningen is mogelijk vanaf 
de binnenzijde. Dan hoeft niet het hele dak te worden 
verwijderd. Het isoleren van het dak doet AVIK met schuim 
of isolatiedekens. Gaat het om een spouwmuur, dan is het 
mogelijk dat AVIK eerst een camera-inspectie uitvoert om 
te bekijken hoe de spouw er van binnen uitziet. Dan kan 
AVIK de isolatie op de juiste manier uitvoeren, zodat de 
isolatiewaarde optimaal verbetert. Is er sprake van een 
oude woning zonder spouwmuren, dan bekijkt AVIK wat er 
mogelijk is met voorzetwanden aan de binnen- of buiten-
kant. "Voor bijna elke situatie hebben wij wel een oplos-
sing", zegt Van Veldhuizen.

Vloerverwarming
Vloerverwarming is lage-temperatuurverwarming. Doordat 
het verwarmingswater veel minder warm hoeft te worden 
gestookt dan bij klassieke centrale verwarming, is er veel 
minder energie nodig voor een comfortabele binnentem-
peratuur. Ook is vloerverwarming zeer gelijkmatig, doordat 
warme lucht van nature van beneden naar boven trekt. 
Zo maakt vloerverwarming de hele woning heerlijk warm. 
Bijkomend voordeel: vloerverwarming is bijzonder comfor-
tabel, koude voeten zijn verleden tijd.

AVIK legt vloerverwarming in bestaande betonnen vloeren, 
zowel nieuwe vloeren als infrezen in bestaande vloeren. 
Vloerisolatie is daarbij belangrijk voor het resultaat. AVIK 
kan vloeren vanuit de kruipruimte van onderen isoleren. Is 
er geen kruipruimte aanwezig, dan behoort bodemisolatie 
tot de mogelijkheden. Voor wie een houten vloer heeft, 
maar toch graag vloerverwarming wil, biedt AVIK ook 

oplossingen. “In bepaalde gevallen kan dit op de houten 
vloer opgebracht worden, in andere gevallen kiezen onze 
klanten ervoor om de vloer te laten vervangen door een 
geïsoleerde betonvloer. Wie wil weten wat een goede op-
lossing is, mag contact opnemen met ons”, zegt Adriaan. 

Subsidiemogelijkheden
Voor het verduurzamen van woningen bestaan diverse 
aantrekkelijke subsidiemogelijkheden. Er zijn verschillende 
regelingen en instanties op dit vlak actief. Deze subsidiere-
gelingen maken verduurzamen voor meer mensen mo-
gelijk. De regelingen kunnen soms best ingewikkeld zijn. 
Daarom denkt AVIK ook hierbij graag met de klant mee: 
"Wij adviseren over de mogelijkheden en helpen desge-
wenst mee bij het doen van de subsidieaanvraag.”

AVIK Isolatie en Klussen
Wedderstraat 4, Vlagtwedde  |  06 - 48 11 08 79
Kijk voor meer informatie op de website van AVIK, 
www.avikisolatie.nl of op de Facebookpagina van AVIK.

Foto: Auniek K.E. Klijnstra
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Een persoonlijk en sfeervol landelijk interieur 
dankzij het Interieur- en Stylingadvies van Benita 
van De Wemelaer

Benita Wever werd volgens eigen zeggen geboren met liefde 
voor het interieur. Als klein meisje hield ze zich al graag bezig 
met het verschuiven van meubels en het zoeken naar de mooi-
ste spullen om haar kamer nog mooier te kunnen maken. Haar 
werk is dus ook echt haar passie. 

Die passie zorgde ervoor dat Benita begon 
met het schrijven van gastblogs over  
interieur en in 2014 resulteerde dat 
uiteindelijk in haar eigen website die ze 
‘De Wemelaer’ noemde. Ze begon met het 
maken van foto’s van huizen van familie en 
vrienden en langzamerhand gaven steeds 

meer mensen zichzelf of een ander op om 
mee te doen aan de binnenkijker op haar 
website. Inmiddels zijn er al meer dan 600 
binnenkijkers op haar site te bekijken! 

‘Zelf hou ik heel veel van de landelijke 
woonstijl; de sfeer van landelijk wonen is 

ongedwongen, huiselijk en gezellig’, 
zegt Benita hierover. Haar web-
site en social media kanalen 
zoals Instagram, Facebook 
en Pinterest zijn in de loop 
der jaren gestaag gegroeid, 
in totaal heeft Benita op 
dit moment meer dan 
100.000 volgers! 

Interieur- en stylingadvies
Omdat zoveel mensen inspi-
ratie opdoen op de kanalen van 
Benita is het eigenlijk een soort van 
logisch gevolg dat er ook vraag ontstond 

naar interieur- en 
stylingadvies van 
Benita zelf. ‘In 2021 
heb ik de opleiding 
Interieurstyling 
gedaan’, legt ze 
uit. ‘Tot nu toe gaf 
ik vooral advies 
op afstand, aan de 
hand van foto’s en 
wensen via e-mail, 
maar in de regio kan 
ik mensen natuurlijk 
ook gewoon thuis 

bezoeken voor wie dat wil’.

De landelijke woonstijl waar Benita zo van 
houdt is nog altijd populair en kent ook 
weer veel verschillende stijlrichtingen; 
waaronder landelijk sober, landelijk klas-
siek, landelijk modern en ook landelijk met 
kleur kent veel liefhebbers. 

Als het je zelf niet lukt om je 
interieur aan te laten sluiten 

bij wat je eigenlijk mooi 
vindt of om er een 
sfeervol en rustig ge-
heel van te maken dan 
helpt Benita je graag 
bij het maken van de 
juiste keuzes om een 
stijlvol en uniek interi-

eur te creëren waar 
je graag in thuiskomt! 

Een advies kan uit een uur 
brainstormen bestaan of een 

uitgebreid kleurenplan met handige 
shoppinglist waarmee je zelf de meubels 
of accessoires bij elkaar kunt shoppen. ‘Als 
iemand graag wil dat ik meega om meubels 
en accessoires uit te zoeken dan kan dat 
ook. Want het samenstellen van een lan-
delijk interieur is soms een hele puzzel, je 
koopt niet alles simpelweg bij één winkel 
wat maakt dat je interieur persoonlijk en 
echt van jezelf is!’ Wil je alvast inspiratie 
opdoen voor je eigen huis? Kijk dan op 
www.dewemelaer.nl. De Facebookpagina 
vind je onder dezelfde naam en op Pinte-
rest en Instagram vind je Benita ook heel 
gemakkelijk onder @dewemelaer. 

Stuur gerust een mailtje via  
contact@dewemelaer.nl om de mogelijkhe-
den voor jouw interieur te bespreken, dan 
kijkt Benita samen met jou welk interieur-
advies het beste bij jouw woonwensen 
past. (RegioMagazine/Miranda Wolters)
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Sports in Motion in Musselkanaal, bewegen doet 
iets met je! 
Op 26 februari 2022 opende sportschool 
Sports in Motion haar deuren aan de 
Marktkade in Musselkanaal en Rick Tieben 
heeft sindsdien, net als de leden van de 
sportschool, niet stilgezeten. “De afge-
lopen tijd zijn we bezig gebleven met het 
doorontwikkelen van de sportschool en 
hebben we hier en daar dingen veranderd 
en aangepast”, vertelt Rick. 

‘Bewegen doet iets met je’ is de slogan 
van de sportschool. Bewegen is niet alleen 
goed voor je lijf maar zorgt ook nog eens 
voor een positief effect op je mentale 
gezondheid. “In onze sportschool kunnen 
onze leden kiezen uit allerlei verschillende 
vormen van beweging en training en zijn er 
lessen die geschikt zijn voor alle niveau’s, 
zowel voor beginners als gevorderden”, al-
dus Rick. “We vinden het ook erg belangrijk 
om te luisteren naar de wensen van onze 
leden dus als ergens veel vraag naar is dan 
zullen we altijd nagaan of we daaraan kun-
nen voldoen.” De afgelopen tijd zijn er een 
aantal nieuwe dingen toegevoegd zoals 
nieuwe apparatuur in de fitnesszaal, de TRX 
lessen en de bokszaktraining. 

TRX en bokszaktraining
Bij de TRX lessen maak je gebruik van de 
TRX trainer, twee touwen die bevestigd zijn 
aan de muur. Deze touwen kunnen gebruikt 
worden om met het eigen lichaamsgewicht 
diverse uitdagende oefeningen te doen. Je 
traint hiermee uiteindelijk je hele lichaam 
en doordat je actief je balans moet houden 
heeft deze training ook een positief effect 
op je lichaamshouding. “Sinds kort bieden 
we ook de bokszaktraining aan”, aldus Rick. 

“Bokszaktraining is één van de meest ef-
fectieve manieren om vet te verbranden, 
spieren op te bouwen en natuurlijk je con-
ditie te verbeteren. Bovendien is het een 
hele fijne manier om aan het einde van een 
drukke dag even stoom af te blazen.”  Naast 
deze lessen worden er ook nog allerlei 
andere lessen gegeven zoals bijvoorbeeld 
yoga en spinning, het actuele lesrooster is 
terug te vinden op de website. Alle lessen 
worden vanzelfsprekend gegeven door 
enthousiaste instructeurs. 

Lid worden
Lid worden kan door tijdens openingsuren 
langs te komen in de sportschool maar je 
regelt het ook eenvoudig online, via de 
website. Qua abonnement kun je kiezen 

voor één keer per week sporten of onbe-
perkt en kies je ervoor om direct voor een 
half jaar of jaar lid te worden dan ontvang 
je een interessante korting. Wil je liever 
nergens toe verplicht zijn dan kun je ook 
nog voor de strippenkaart kiezen waarmee 
je tien keer gebruik kunt maken van de 
fitness mogelijkheden en/of groepslessen. 

Om kennis te maken met Sports in Motion 
is het ook nog eens mogelijk om een week-
kaart aan te schaffen waarmee je een week 
lang kunt komen sporten tijdens bemande 
uren. Bij alle lidmaatschappen is het overi-
gens mogelijk om ook tijdens onbemande 
uren te komen sporten. Hiervoor is de aan-
schaf van een zogenaamde ‘druppel’ nodig 
om binnen te kunnen komen en sporten 
kan dan tussen zeven uur ’s ochtends en 
tien uur ’s avonds. 

Investeer in jezelf want bewegen doet iets 
met je!  (RegioMagazine/Miranda Wolters)

Sports in Motion
Marktkade 89
Musselkanaal
Telefoon: 0599 - 24 48 89
www.sportsinmotion.nl
E-mail: info@sportsinmotion.nl
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Glimmobiel is weer terug op de oude vertrouwde 
plek aan de Glasblazer in Stadskanaal
Nadat Glimmobiel Stadskanaal in juli 2020 
door brand getroffen werd heeft Martijn 
Bruinsma zijn bedrijf op verschillende 
locaties voortgezet. Nu is de nieuwbouw 
klaar en is Glimmobiel weer op de oude 
vertrouwde plek aan de Glasblazer 12 in 
Stadskanaal te vinden. 

Al met al heeft de bouw van het nieuwe 
pand op de oude locatie 3 jaar geduurd. 
“Dat had niet alleen te maken met de tijd 
die het kostte om het pand er neer te zet-
ten maar ook met al het regelwerk dat er-
aan voorafging”, vertelt Martijn. “Ook waren 
sommige bouwmaterialen ineens moeilijk 
leverbaar of ging de prijs omhoog waar-
door we de plannen een paar keer hebben 
moeten aanpassen. Gelukkig hebben we 
wel steeds onderdak kunnen vinden, eerst 
aan de Koperslager, daarna aan de Tinne-
gieter en het laatste jaar zaten we aan de 
Elektronicaweg.” 

Het nieuwe pand is een stuk groter ge-
worden dan het oorspronkelijk was. De 
werkplaats is groter geworden en ook is er 
nu ruimte voor een apart magazijn voor de 
voorraad, een ruimte om auto’s te kunnen 
wassen en ook heeft het team straks een 
mooie eigen kantine. “De werkplaats is 
klaar en daarom konden we al verhuizen 
maar zoals het zo vaak gaat bij verhuizin-
gen moeten de laatste puntjes nog op de i 
gezet worden”, aldus Martijn. “We zijn echt 
ontzettend blij dat we weer terug zijn op 
onze oude plek en ook met hoe het pand 
er nu uiteindelijk uitziet. We gaan ervan uit 
nooit meer te hoeven verhuizen.”
Glimmobiel wast en poetst alles wat rijdt, 
vaart en vliegt. Van personenauto’s tot 
grote vrachtwagens en zelfs boten en vlieg-
tuigen. Personenauto’s worden over het 
algemeen gewoon in de werkplaats behan-
delt maar voertuigen die niet in de loods 
passen, of voertuigen van klanten die niet 
naar de loods kunnen komen behandelt het 

team op locatie. Ook u kunt uw auto om la-
ten toveren tot meest glimmende auto ooit 
maar Glimmobiel doet dat bijvoorbeeld ook 
voor verschillende agrariërs en mechanisa-
tiebedrijven in de regio. Autobedrijven ma-
ken ook veel gebruik van de diensten van 
Martijn en zijn team, zij zorgen ervoor dat 
de auto glimmend en schoon de showroom 
in gereden kan worden.  

Uitgebreid aanbod van diensten 
Glimmobiel houdt zich voornamelijk bezig 

met het wassen en poetsen maar biedt 
daarnaast ook andere diensten aan. Zo 
worden kleine schades met spotrepair 
gerepareerd en is het ook mogelijk om 
reparaties aan het dashboard uit te voeren, 
kunnen ramen getint worden en kan men 
er ook voor zorgen dat nare geurtjes die 
ontstaan zijn door roken of huisdieren uit 
het voertuig verdwijnen. “Dit doen we met 
de Biozone ozon behandeling waarbij de 
bacteriën die de geur veroorzaken gedood 
worden” legt Martijn uit. Neem voor meer 

informatie of het maken van een afspraak 
gewoon even contact met Glimmobiel op, 
men helpt u graag verder. (RegioMagazine/
Miranda Wolters)  

Glimmobiel Stadskanaal 
Glasblazer 12
Stadskanaal
Mobiel:06 - 21 53 10 85 
E-mail: stadskanaal@glimmobiel.nl 
Website:  www.glimmobiel.nl

Foto: Auniek K.E. Klijnstra
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Berend Jan en Niek Wolfs van Wolfs Tuinmachines, 
een nieuwe naam in Onstwedde
Voor al uw tuinmachines op benzine of batterij, 
van handmatig tot gps-gestuurde robotmaaiers
Door Jan Johan ten Have
ONSTWEDDE - Voor alle tuinmachines en grasmaaiers 
kunt u terecht bij Wolfs Tuinmachines aan de Streekweg 
5 in Onstwedde. Wolfs is een nieuwe naam voor een 
bedrijf dat eigenlijk al ruim tien jaar bestaat. De handel 
en service in Tuinmachines vond tot nu toe plaats onder 
de naam Tractorenhandel Onstwedde maar is sinds kort 
actief onder een eigen naam die de lading aanzienlijk 
beter dekt. 

Klanten kunnen er terecht voor alle soorten tuinmachi-
nes van uiteenlopende merken, van klassiek elektrisch 
of met benzinemotor tot de nieuwste technologie zoals 
robotmaaiers - zelfs met gps - en machines op batterij. 
Denk hierbij aan robotmaaiers, zitmaaiers, loopmaaiers, 
bosmaaiers, kettingzagen, heggenscharen, freesmachines, 
bladblazers, grondboren, hogedrukreinigers en verticu-
teermachines. Ook heeft Wolfs Tuinmachines allerhande 
handgereedschap voor de tuin op voorraad. 

Cramer accutechnologie
Blikvanger in de collectie is het assortiment Cramer tuin-
machines op accutechnologie. Cramer onderscheidt zich 
met 82 volt accu’s, die aanzienlijk sterker zijn dan die van 
andere merken. De accu’s van alle Cramer-machines zijn 
uitwisselbaar. De klant krijgt maar liefst 10 jaar garantie op 
de accu. “Vergelijk het met tien jaar benzineverbruik, dan 
is accutechnologie aanzienlijk voordeliger”, vertelt Berend 
Jan. “Bovendien zijn de onderhoudskosten aan deze ma-
chines ook nog eens aanzienlijk lager.”

Segway en Kress gps-robotmaaiers
Robotmaaiers zijn heel goed voor het gazon of grasveld. 
Door vaak te maaien blijft het gras gezond. Het maaisel 
is voeding voor het gras. Bovendien rijden er geen zware 
machines over het gras. Bij Wolfs kan de klant terecht voor 
gps-robotmaaiers, de nieuwste technologie van de merken 
Segway en Kress. Hiervoor hoeft er geen begrenzings-
draad in te worden aangebracht. Bovendien maaien deze 
maaiers in rechte lijnen, waardoor ze in dezelfde tijd een 
aanzienlijk groter oppervlak kunnen maaien. “Eén grote 
maaier kan 24.000 tot 36.000 vierkante meter aan, dat 
zijn vijf voetbalvelden”, weet Niek. “Er zijn dan ook al vele 
voetbalclubs die zijn overgestapt op deze technologie. Dat 
beschermd de velden en scheelt aanzienlijk in brandstof-

verbruik. Daarnaast zijn er ook compacte maaiers voor 
kleinere gazonnen.”

Certified Robot Dealer Robomow
Wolfs Tuinmachines is één van de slechts 14 Certified Ro-
bot Dealers van het bekende robotmaaiermerk Robomow. 
Als zodanig mag de zaak de luxe pro-lijn verkopen en kan 
de klant er terecht voor updates aan Robomow-machines. 
“Wij verzorgen de complete service van dit kwaliteits-
merk”, zegt Berend Jan. 

Wolfs Tuinmachines
Wolfs Tuinmachines is verder dealer van de gerenom-
meerde merken MTD, Cub Cadet Oleo-Mac, Grin en Arriens 
tuinmachines. Verder levert en onderhoudt het bedrijf 
alle merken tuinmachines, die zij ook mogen keuren voor 
professioneel gebruik. Wolfs Tuinmachines was tot voor 
kort een onderdeel van Tractorenhandel Onstwedde. “De 
tractorenhandel ontstond in 2005 uit onze liefhebberij”, 

vertelt Berend Jan. “In 2012 stopte de lokale Wolf Garten 
dealer ermee, toen namen wij dit dealerschap over, met 
name om onderhoudswerk te gaan doen. De handel in tuin-
machines nam echter een onverwachte vlucht. Wij hebben 
altijd vele machines van alle merken in ons assortiment uit 
voorraad leverbaar.” 

Zoon Niek, die nu hbo mechatronica gaat studeren, ziet 
toekomst in de business. Hij werkt al enige tijd volop mee 
in zijn vrije tijd en wil de zaak in de toekomst overnemen. 
Toen hij voorstelde om beide bedrijven een duidelijk eigen 
gezicht te geven met een nieuwe naam voor het bedrijf in 
Tuinmachines, stemde zijn vader hierin toe: “Hiermee zijn 
wij helemaal klaar voor de toekomst.”

Het team van Wolfs Tuinmachines met vlnr. Aike Smith, Berend Jan Wolfs en Niek Wolfs (Foto: Jan Johan ten Have). 

Streekweg 5  |  Onstwedde  |  06 - 15 38 13 30  |  info@wolfstuinmachines.nl  |  www.wolfstuinmachines.nl
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Hulp nodig bij die ene kleine klus in huis? 
Bel de Meubelmonteur in Musselkanaal! 

Nadat Kluswijs in Musselkanaal in april definitief de deuren sloot was dat voor Erik 
Scholte het moment om als zelfstandige verder te gaan onder de naam ‘de Meubelmon-
teur’. Als Meubelmonteur is hij inzetbaar voor allerlei verschillende klussen in huis en 
beperkt zijn aanbod zich dus niet alleen tot het monteren van meubelen. 

“Men kan mij inderdaad bellen voor het in 
elkaar zetten van kasten, bedden of andere 
meubelen die men in een woonwinkel of 
ergens anders gekocht heeft”, legt Erik uit. 
“Sterker nog, ik kan gekochte meubelen 
ook voor hen ophalen bij de woonwinkel 
en thuisbezorgen als men zelf geen vervoer 
heeft.” Daarnaast kan Erik ook andere 
kleine klussen uitvoeren zoals het ophan-
gen van muurplanken of het simpelweg 
vervangen van een lamp. “Ideaal als men 
er zelf geen tijd voor heeft, niet zo handig 
is of als men het simpelweg zelf niet meer 
kan.”

Binnenzonwering monteren en horren 
plaatsen
Dankzij zijn tijd in de bouwmarkt heeft 
Erik veel ervaring met de verkoop en het 
plaatsen van horren en daarom heeft hij dit 
ook in zijn dienstenpakket als Meubelmon-
teur opgenomen. Erik: “Ik verkoop horren 
van het merk Keje maar als mensen zelf 
ergens anders iets kopen dan monteer ik 
dat desgewenst ook. Voor binnenzonwering 
geldt dat ik het niet verkoop maar wel kan 
plaatsen als men het zelf ergens anders 
koopt. In dat geval adviseer ik wel dat 
men maatwerk koopt want in het op maat 
maken van binnenzonwering  of horren 

gaat eenvoudigweg teveel tijd zitten.” Voor 
de maatwerkproducten van Keje geldt een 
levertijd van twee tot drie weken en voor 
wat betreft de verschillende typen hor-
ren geldt dat ze in vrijwel alle ralkleuren 
leverbaar zijn. 

Hang- en sluitwerk
Hang-en sluitwerk behoort ook tot een spe-
cialisme van Erik. “Met het oog op inbraak 
is het onontbeerlijk om je woning goed te 
beveiligen door middel van het juiste hang- 
en sluitwerk. Ik heb mijn diploma voor dit 
specialisme op zak en plaats het juiste 
hang- en sluitwerk niet alleen, ik kan het 
eventueel ook leveren.” Eventueel plaatst 
Erik ook nieuwe binnendeuren.  “Eigenlijk 

zou je kunnen zeggen dat mijn werkzaam-
heden zich beperken tot de wat kleinere 
klussen”, aldus Erik. “Ik doe geen complete 
verbouwingen en dat is wat mijn werk ook 
zo leuk maakt, geen dag is hetzelfde door-
dat mijn klussen heel afwisselend zijn.”

Heeft u nog een kleine klus te doen in huis 
waarvoor u de tijd maar niet kunt vinden of 
die u simpelweg zelf niet uit kunt voeren? 
Bel dan de Meubelmonteur, hij regelt het 
vakkundig voor u! (RegioMagazine/Miranda 
Wolters)

www.de-meubelmonteur.nl
info@de-meubelmonteur.nl
Tel: 06 - 20 30 30 09

Pet Health Center in Musselkanaal, voor een 
gezond en fit leven voor uw hond of kat
Sandra Scholte-Raven en Jennifer van Lagen-Scholte zijn beide gediplomeerd Pet 
Health Coach. Samen runnen ze sinds juni vorig jaar het Pet Health Center in Musselka-
naal en helpen ze honden- en kattenbezitters hun geliefde huisdier zo gezond mogelijk 
te laten leven. 

“Feitelijk begonnen we met PHC al eerder 
vanuit de bouwmarkt en nadat die in april 
sloot gingen we op ons huidige adres ver-
der. Honden- en kattenbezitters kunnen bij 
ons terecht voor de juiste voeding, medicij-
nen, supplementen en accessoires”, vertelt 
Sandra. Sandra en Jennifer zijn opgeleid om 
onder andere de ontwikkeling van gezond-
heidsproblemen op te sporen en kunnen 
beoordelen of het nodig is om bijvoorbeeld 
een dierenarts te bezoeken. “Wat daar erg 
fijn aan is dat je op die manier voorkomt 

dat je onnodige kosten gaat maken”, legt 
Jennifer uit. “Kom je bij ons op consult dan 
rekenen wij daar een bepaald bedrag voor 
maar die krijg je retour in de vorm van een 
tegoedbon voor voeding, een speeltje of 
lekkere snacks.”

Ruim 50 tot 60% van de honden en 20 
tot 30% van de katten is te zwaar en wat 
Sandra en Jennifer dan kunnen doen is het 
opstellen van een plan om de hond of kat 
af te laten vallen. “Maar het kan natuurlijk 

ook zijn dat een hond zo energiek is dat hij 
juist aan moet komen. We kunnen dan sa-
men bespreken of andere voeding een op-
tie is en anders is het doen van zogenaamd 
‘denkwerk’ een hele goede én leuke optie 
voor de hond. Door het doen van denkwerk 
wordt de energie minder fysiek maar meer 
mentaal verbruikt en dat heeft een positief 
effect op de opname van voedingsstoffen 
in het lichaam. Jennifer: “Daarnaast zijn 
er ook honden en katten met allergieën 
die specifieke voeding nodig zijn en ook 
die kunnen we beoordelen en helpen.” 
En heb je een pup of kitten in huis en heb 
je nog vragen over de juiste verzorging 
en/ of voeding? Ook dan ben je van harte 
welkom bij PHC voor tips en adviezen, er is 
een aparte afgesloten ruimte beschikbaar 
zodat je huisdier in alle rust beoordeelt 
kan worden. PHC beschikt over het Dieren-
welzijn keurmerk, deze maakt de kwaliteit 

van de dierprofessional zichtbaar voor de 
diereigenaar.

PHC verkoopt onder andere voeding van 
de merken Brit, Prins, Raw4Dogs, Smolke 
en Energique. Veel is uit voorraad leverbaar 
maar als dit niet zo is dan wordt de voeding 
na bestellen binnen een paar dagen gele-
verd. Advies nodig of een afspraak maken? 
Stuur een berichtje of bel even met Sandra 
of Jennifer, ze helpen je graag verder.  
(RegioMagazine/Miranda Wolters)

Pet Health Center
Sluiskade 148 (ingang stadswijk zijde)
Musselkanaal
Sandra: Tel: 06 - 23 88 11 07
Email: sandra@phcmusselkanaal.nl
Jennifer: Tel: 06 - 23 89 45 17
Email: jennifer@phcmusselkanaal.nl
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Natuurbegraafplaats Laude  |  Verbinding maken
Sommige verhalen waar wij dagelijks mee 
te maken krijgen, raken ook ons diep in het 
hart. Zo ook het verhaal van 2 zoons die 
zich aan het oriënteren waren op een laat-
ste rustplek voor hun moeder. Cremeren 
zou het sowieso niet worden, dus bleef de 
keuze over voor een plek op de algemene 
begraafplaats of een natuurbegraafplaats, 
zoals de wens van moeder was.

De kinderen hebben een wandeling door 
het gebied gemaakt en zich laten infor-
meren over natuurbegraven. Ondanks de 
prachtige wandeling, het mooie principe 
van weer opgaan in de natuur en ook de 
sterke wens van hun moeder, kon 1 van de 
kinderen niet wennen aan het idee dat er 
niets geplaatst mocht worden op het graf 
van moeder. 

De boomschijf was prachtig. Het hoefde 
niet zozeer een grote zerk, steen of ander 
monument te zijn.  Maar dat er niet iets 
op het graf mocht worden geplaatst als ze 
op bezoek kwamen, daar had een van de 
kinderen heel veel moeite mee. 

Op een natuurbegraafplaats mogen alleen 
de eerste 2 weken bloemen op het graf 
geplaatst worden. Na 2 weken halen wij al-
les van het graf en geven de plek terug aan 
de natuur om ervoor te zorgen. Vanaf dan 
is het, met uitzondering van de boomschijf, 
niet meer toegestaan om iets op het graf 
te leggen.  Zo behouden we het natuurlijke 
karakter van het gebied en beschermen we 
de flora en fauna.

De persoon in kwestie vond dit moeilijk en 
kon dit niet goed in het gevoel krijgen. Hij 
wilde de verbinding met zijn moeder kun-

nen maken door iets neer te leggen op het 
graf als hij haar graf zou bezoeken. Maar hij 
wilde toch ook graag gehoor geven aan de 
laatste wens van zijn moeder. We hebben 
samen besproken hoe hij toch die verbin-
ding kon maken met zijn moeder en het 
graf. De jongen krijgt een boomschijf uit 
het gebied mee naar huis. Daar kan hij een 
kaars, foto of ander aandenken bij plaatsen. 

Door hier een takje heide, wat dennenap-
pels of een bloem bij te leggen, haalt hij de 
verbinding met zijn moeder en de natuur 
naar zich toe en kan hij de rust vinden en 
het verlies van zijn moeder op zijn eigen 
manier verwerken. 

We hebben de kinderen met deze gedach-
ten even naar huis gestuurd. Zo konden ze 

in alle rust een en ander met elkaar en met 
hun moeder bespreken. De volgende dag 
belde de jongen ons op en vertelde hij dat 
ze het een prachtig idee vonden. De ver-
binding met de natuur en zijn moeder kan 
hij nu dicht bij zichzelf houden en vormge-
ven. Inmiddels hebben ze een mooie plek 
voor hun moeder gevonden.
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Jongeling Friso Elting wil met FC Ter Apel’96 
gauw terug naar derde klasse
Na een aantal jaren in de derde klasse te hebben gespeeld degradeerde FC Ter Apel’96 vorig seizoen via de nacompe-
titie. Daarin bleek De Blesse te sterk en zijn de grensdorpers dus weer veroordeeld tot het spelen in de vierde klasse. 
Dat is iets wat ze in Ter Apel niet willen en dus probeert men snel weer de stap omhoog te maken. 

Friso Elting is een kind van de club en is met zijn negen-
tien jaar een van de jongste spelers van de rood-zwarte 
brigade. Hij is linkervleugelverdediger en vindt het nog 
altijd jammer dat zijn club het klassenbehoud niet kon re-
aliseren. “Degraderen wil niemand natuurlijk en het is erg 
jammer. Toch hebben we ook goede resultaten behaald. 
Tegen de kampioen wonnen we bijvoorbeeld met 6-2 en 
ik denk dat we als team hebben geleerd van alle mooie en 
minder mooie momenten.”

Komend seizoen wacht de Ter Apelers een aantal derby’s 

en treft het onder meer mede-degradant Nieuw Buinen. 
Doel is meteen weer promoveren en Elting is van mening 
dat het kan en dat het team dan ook weer een goed figuur 
in de derde klasse kan slaan. Stiekem hoopt hij op nog 
meer. “Ik hoop daarnaast in de seizoenen die daarop vol-
gen dat we nog een stapje hoger kunnen gaan voetballen, 
maar eerst moeten we maar zien te promoveren. We heb-
ben al jaren goede jeugdspelers en het grootste deel van 
ons eerste team bestaat uit spelers die jonger zijn dan 21. 
Er is trouwens genoeg opvang, want spelers uit het tweede 
staan altijd paraat.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



Goalgetter Jordy Oost wil met Musselkanaal  
stabiele factor in tweede klasse worden
Musselkanaal redde het vege lijf na de promo-
tie naar de tweede klasse en dat is conform 
de doelstelling. Ook spits Jordy Oost, een 
ras-Musselkanaalster, is tevreden, maar wil 
meer. Met zijn club wil hij langdurig op dit 
niveau acteren. Als het aan hem ligt kan dat 
ook gewoon.

Oost schopte en kopte er in een paar jaar Mus-
selkanaal 1 heel wat ballen in. Dat aantal zal wat 
hem betreft de komende jaren alleen nog maar 
oplopen, maar daar is het hem niet om te doen. 
De voormalige speler van onder meer SETA en 
Nieuw Buinen wil naast het realiseren van een 
stabiel tweedeklasserschap met het Musselka-
naalster vlaggenschip af en toe stunten. “Het 
lijkt me leuk eens nacompetitie voor promotie 
te spelen en dan zien waar we uitkomen, maar 
het belangrijkste is dat we jaar in jaar uit op dit 
niveau spelen. Net als vroeger zeg maar. Het 
kan ook want onze jeugd is gewoon goed en 
stroomt al jaren door naar het eerste.”

Ook dit jaar is Oost weer in de spits te vinden. 
Dat doet hij samen met Rolf Kayser, ook zo’n 
doelpuntenmachine. Beiden maakten ontzet-
tend veel goals en dat is ook samen met de 
eenheid binnen het team de kracht van de 
groenhemden. “Iedereen wil gewoon voor 
elkaar werken en dat is heel belangrijk. Het is 
een competitie waarin iedereen van elkaar kan 
winnen en ik denk dat de degradanten uit de 
eerste klasse hoge ogen gaan gooien. Roden 
en GOMOS bijvoorbeeld. Valthermond zit ook 
bij ons in de competitie en dat zijn altijd mooie 
derby’s. Noah Sahetapy keerde terug van Val-
thermond en aan hem hebben we een sterke 
keeper.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



SETA staat weer op de kaart en Bryan Musters wil 
omhoog met de club
Jarenlang bungelde SETA onderaan in de vijfde klasse van het zaterdagvoetbal, spraken 
tegenstanders over het ‘lelijke eendje’, maar inmiddels is menig tegenstander bang om 
naar het knusse sportpark aan de Schoolstraat in Musselkanaal te gaan. Geen wonder, 
want de blauw-witten klopten al twee keer heel hard op de deur van de vierde klasse, 
maar geopend werd hij nog niet en dus gaan ze er dit seizoen weer voor.

De talentvolle verdediger Bryan Musters is 
er helemaal op zijn plek en stond al in de 
belangstelling van andere clubs. Hij doet 
het erg goed, maar baalt nog altijd van het 
feit dat zijn club de sprong naar de vierde 
klasse niet heeft gemaakt. “We kijken des-
ondanks allemaal op een geslaagd seizoen 
terug. De focus op de laatste wedstrijden 
had echter iets scherper moeten zijn. 

Hierdoor hebben we helaas net niet het 
gewenste resultaat behaald.”

Na twee topjaren kan het niet anders of de 
doelstelling is wederom mee te doen voor 
de titel. Musters stelt dat het bereiken van 
de top vier en het winnen van een periode 
het doel moet zijn. ,,Dit doel moet haalbaar 
zijn als we terugkijken naar de afgelopen 
twee seizoenen. In de jaren die hierop vol-

gen moet SETA trachten om naar de vierde 
klasse te gaan. We moeten dan proberen 
ons op dat niveau te kunnen handhaven. 
We hebben er weer een aantal spelers 
bij gekregen en in mijn ogen moet dat op 

den duur ook haalbaar zijn. Damacota en 
Bargeres maken grote kans om kampioen 
te worden, maar wij gaan zeker meedoen.” 
(RegioMagazine / Gerry Grave)



SV Mussel-speler Simon Hidding: “Als het voetbal 
niet om aan te gluren is kom dan maar genieten 
van ons prachtig sportpark.” 
SV Mussel bleef in de vierde klasse van het zaterdagvoetbal en daarmee zijn ze in het 
dorp heel blij. Het verblijf in de vijfde klasse enkele jaren geleden was niet des SV Mus-
sels en hoewel het niet heel eenvoudig bleek het vege lijf in de vierde klasse te redden 
gaat het steeds beter en zijn de blauw-roden steeds vroeger ‘veilig’. Simon Hidding is al 
vele jaren een vaste waarde in het eerste en durft de lat wel een beetje hoger te leggen 
en in te zetten op een klassering in de middenmoot in het nieuwe seizoen.

“Als ik de rest van mijn leven bij Mussel 
mag voetballen ben ik helemaal tevreden”, 
sprak Hidding. Het zegt alles hoe tevreden 
hij er is. Hij is een van die rasechte Mussel-
kers met hart voor de club. Hij mag dan wel 
in Nieuw-Buinen wonen, maar gaat maar 

al te graag de provinciegrens over om met 
een vrolijke lach op zijn gezicht Mussel aan 
te doen voor een training of wedstrijd. Dit 
seizoen moet de ‘SVau’ zich met gemak in 
de middenmoot moeten zien te nestelen, 
zo verwacht Hidding. “We zijn dit seizoen 

net iets sterker dan vorig seizoen verwacht 
ik en ik merk dat veel spelers al goed fit zijn 
en er zin in hebben. Als we in de midden-
moot eindigen doen we het gewoon goed 
denk ik. Een uitstapje naar iets meer zou 
natuurlijk helemaal fantastisch zijn, maar 
dat gaat zich wel wijzen. Het is weer een 

heel andere competitie dan vorig jaar.” SV 
Mussel blijft altijd SV Mussel en een vaste 
kern is en blijft er dus ook altijd. Hidding 
was eventjes weg, want toog naar SJS, 
maar is alweer enkele jaren terug en geniet 
volop.  (RegioMagazine / Gerry Grave)



Roy Dekker denkt dat sensatie Veelerveen in de 
middenmoot van de derde klasse kan eindigen

Veelerveen was enkele jaren 
geleden nog onderin de vijfde 
klasse te vinden en er werd 
zelfs even een uitstapje naar 
de reserveklassen gemaakt 
met als doel van één stap 
terug er twee vooruit te gaan. 
Die twee werden er drie, want 
na de terugkeer in de vijfde 
klasse volgde meteen een 
kampioenschap en vorig jaar 
nóg een keer. Veelerveen 
stond ineens op de kaart in de 
provincie en was zelfs ‘de bes-
te club van Groningen’, want 
was al heel vroeg kampioen.

De geelhemden tellen weer 
mee en dat hebben ze gewe-
ten. Het kan ineens niet op met 
de club die het dit jaar in de 
derde klasse opneemt tegen de 
buren van Westerwolde. Beide 
sportparken liggen anderhalve 
kilometer van elkaar verwijderd 
en dus zal het een drukte van 
belang worden. Roy Dekker 
heeft er zin in en hoopt met 
Veelerveen het klassenbe-
houd te kunnen realiseren. “Ik 
kijk met tevredenheid op het 
afgelopen seizoen terug nadat 
wij gepromoveerd waren van 
de vijfde naar de vierde klasse. 
Ons doel was om bovenin 
de vierde klasse te eindigen. 
Het doel voor dit seizoen is 
om ons te handhaven in de 
derde klasse met een plek in 
de middenmoot. Ik denk zeker 
dat deze doelstelling met ons 
team en de nieuwe trainer 
Jordin Louwes te halen valt. We 
hebben een brede selectie met 
jonge en ervaren spelers dat 
zorgt voor een goede mix in het 
team.”

Ook in de breedte is Veeler-
veen zeer goed bezig, want 
er is nu ook een jong tweede 
elftal onder leiding van Boelo 
Dekker. Het doel is het verschil 
tussen het eerste en tweede te 
verkleinen. Het moet leiden tot 
ten minste een stabiel der-
deklasserschap. (RegioMagazine 
/ Gerry Grave)



Rico Boerma geniet volop met ‘het wonder’
Sellingen
Rico Boerma speelt ondanks zijn nog vrij jonge 
leeftijd van 28 al jaren in het eerste van Sellin-
gen. Dat doet hij namelijk al vanaf zijn zestien-
de en maakte er van alles mee: van ‘gewoon’ in 
de vijfde klasse voetballen tot het spelen om 
een plek in de eerste klasse. Het kan verkeren 
in het grensdorp waar ze echt iets hebben 
neergezet. Boerma blijft echter realistisch en 
zet dit seizoen in op handhaving.

Het klinkt misschien wat gek na een seizoen 
waarin de geel-zwarten net onder de top in de 
tweede klasse eindigden, maar Boerma weet 
dat de competitie er sterker op is geworden. “Ik 
denk dat we gewoon weer moeten gaan voor 
handhaving; we moeten onszelf niet te veel druk 
opleggen. De versterkte degradatieregeling is er 
nog steeds en dat zorgt ervoor dat het natuurlijk 
ook weer lastiger wordt. Met de aanwinsten van 
dit seizoen moet het lukken om ons te handha-
ven en wie weet zit er nog wel meer in het vat.”

De verdediger kijkt nog even terug op het 
topseizoen: iets dat hij niet gauw vergeet. “Het 
was een fantastisch debuutseizoen in de tweede 
klasse en dit hadden we van te voren niet 
durven voorspellen. Handhaving was ons doel, 
maar dat konden we al vrij snel bijschaven naar 
meedoen voor een plekje in de nacompetitie. 
Hierin hebben we nog twee prachtige wedstrij-
den mogen voetballen (respectievelijk Dalen 
en Union uit Nijmegen uit).” Boerma vindt het 
niet erg dat Sellingen de sprong naar de eerste 
klasse niet kon maken. Belangrijker is voor hem 
het feit dat er weer meer jeugdspelers zijn, want 
die waren er jarenlang te weinig. (RegioMagazine 
/ Gerry Grave)



Sander van Hoorn: “Westerwolde moet beter 
kunnen dan vorig seizoen”
Westerwolde is al jarenlang goed bezig en 
handhaaft zich na de promotie in 2019 steeds 
in de derde klasse. Dat is ook het doel van de 
Vlagtwedders die een stabiele derdeklasser 
willen worden. Sander van Hoorn staat in de 
spits of er net achter en hoopt met zijn club 
dit seizoen ook in de middenmoot te eindigen.

De 23-jarige die ook enkele seizoen in de 
jeugd van SC Stadskanaal speelde wil niet weer 
zo’n seizoen als het vorige meemaken waarin 
zijn team nog moest strijden tegen degradatie, 
want daarvoor zijn de roodhemden in zijn ogen 
te goed. “We hadden een heel goede start en 
stonden op een gegeven moment zelfs op de 
vierde plaats. Na de winterstop ging het helaas 
een stuk minder en daalden we flink op de 
ranglijst. Ik ben blij dat we erin zijn gebleven, 
maar denk persoonlijk dat we beter kunnen. Ik 
moet zeggen dat we ook met blessures hadden 
te kampen.”

Van Hoorn wil dat ook laten zien: individueel, 
maar ook als team en dat zit er wat hem betreft 
ook echt wel in. “We moeten gewoon voor de 
middenmoot gaan en dat is haalbaar. Het zou 
daarnaast een leuke toevoeging zijn als we 
mee zouden kunnen spelen om een periode al 
denk ik dat dat wel lastig gaat worden. Er zijn 
namelijk een aantal goede teams bij gekomen.”

Als de Vlagtwedder een prognose moet doen 
wat betreft de titelkandidaten en degradatie 
dan komt zijn team daar niet voor in aanmer-
king. “Actief, Peize en SVZ gaan het goed doen. 
Wie het moeilijk krijgen weet ik niet; veel 
ploegen zijn namelijk aan elkaar gewaagd.” 
(RegioMagazine / Gerry Grave)



Bert Jan 
Wilzing wil
met 
Onstwedder 
Boys stabiele 
derdeklasser worden
Het is Onstwedder Boys eindelijk gelukt: promotie naar de zaterdag derde klasse. Ze werden dan wel geen kampioen, 
maar via de nacompetitie - en uitgerekend tegen de buren van SJS uit Stadskanaal - kon de sprong worden gemaakt. 
Blijdschap alom en eindelijk weg uit die vierde klasse gold voor de hele selectie en ook voor Bert Jan Wilzing, aanval-
ler van de club in het oranje.

De 24-jarige kijkt met een tevreden gevoel op de competi-
tie terug en vooral op de wedstrijd tegen SJS. “We stonden 
lang bovenaan en werden dan wel geen kampioen, tóch is 
het seizoen natuurlijk erg geslaagd en wat zo mooi was is 
dat ik in de beslissingswedstrijd voor promotie tegen SJS 
de winnende maakte. Het was een mooi moment om nooit 
te vergeten.” 

Komend seizoen mogen de oranjehemden het dus weer 
in de derde klasse proberen. Het doel is handhaving, maar 
eenvoudig zal dat volgens Wilzing niet worden. “Er geldt 
ook dit seizoen weer een versterkte degradatieregeling, 
maar we gaan er met zijn allen honderd procent voor. 

Ons doel is een stabiele derdeklasser te worden en ik denk 
dat dat ook haalbaar is.”

Wilzing gaat alweer zijn vijfde seizoen in bij het eerste van 
de Boys en speelt daarin samen met zijn broertjes Anne en 
Mart. Of ze vaak samen zullen spelen is natuurlijk afwach-
ten, maar onlangs bestond de voorhoede van het vlaggen-
schip uit louter Wilzinkjes, want de drie broers deden allen 
mee. “Toch wel een bijzonder feit en natuurlijk hartstikke 
mooi. Nu maar hopen dat we handhaving kunnen bewerk-
stelligen en ik mijn goaltjes kan meepikken. Ik hoop op een 
erg mooi seizoen.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



Routinier David Gort 
waakt ervoor om bij de 
eerste acht te eindigen 
met ASVB

37 jaar is hij, David Gort, de absolute nestor van het 
Blijhamster ASVB. Nog lang niet versleten, boordenvol 
passie, ijver en zin gaat hij er weer voor nadat hij de laat-
ste jaren veelal in het tweede actief was. ASVB heeft hem 
echter nodig en hij wil dan ook niets liever dan zich voor 
het vlaggenschip in te zetten. 

Vorig seizoen degradeerde de ploeg uit de tweede klasse 
en dus spelen ‘De Witte Muizen’ weer een treetje lager, het 
niveau dat men eigenlijk niet ambieert. Het is echter wél 
realiteit in het sportdorp en net als Gort zal de rest van de 
selectie het beste beentje voorzetten. Gort speelt al twintig 
jaar bij de club en weet dat het niet eens zo gemakkelijk zal 
zijn bovenin mee te draaien. Sterker nog, door de versterkte 
degradatieregeling is het van zeer groot belang te zorgen 
bij de eerste acht teams te eindigen. “Dat is erg belangrijk 
en dus zetten we eerst daar op in en mocht het seizoen 
verder goed verlopen dan zou een plek bij de eerste vijf 
ploegen heel mooi zijn.”

Bij ASVB veranderde best veel. Aan het begin van vorig 
seizoen eigenlijk al toen veel spelers vertrokken. Nu zijn 
andere tijden aangebroken, is de stad-Groninger Dirick-Jan 
van Strien de nieuwe trainer. “We hebben dit seizoen een 
jonge, talentvolle ploeg en een nieuwe trainer. In de voor-
bereiding zijn we veel bezig geweest met de speelwijze en 
afspraken. Dit gaat tot nu toe heel goed en als we dit verder 
kunnen blijven ontwikkelen dan zie ik voor dit seizoen, 
maar ook voor de komende seizoenen, iets heel moois 
ontstaan. (RegioMagazine / Gerry Grave)

Henk-Jan Wubs: “ST Veelerveen/
Westerwolde 2 wil vooral leuk 
voetbal leveren”
ST Veelerveen/Westerwolde 2 is een hele mond vol en een team dat is samengesteld 
uit spelers van Veelerveen en Westerwolde. Beide teams spelen dit seizoen tegen 
elkaar in de derde klasse van het zondagvoetbal, maar op zaterdag spelen spelers van 
beide clubs met elkaar. Ze doen dat in de absolute kelder van het amateurvoetbal, 
namelijk in de reserve zesde klasse tegen WVV 4, Damacota 3, SJS 6 en onder meer 
Onstwedder Boys 3. Het deert niemand bij het combinatieteam. Ook Henk-Jan Wubs 
niet, de 24-jarige nu nog inwoner van Vlagtwedde.

Wubs verhuist binnenkort naar Veelerveen 
en fungeert als voorstopper in het elftal. 
Als kind speelde hij in zijn woonplaats voor 
Westerwolde en stopte als negentienjarige. 

Twee jaar later begon hij weer en ging hij 
lekker op zaterdagmiddag voetballen. Het 
bevalt hem prima en ook over vorig seizoen 

is hij tevreden. “We hebben leuke potjes 
gespeeld en veel strijd geleverd en gaan 
dat straks ook weer doen. Met een paar 
nieuwe voetballers in ons team gaat dit 
hopelijk lukken. Maar eerlijk is eerlijk: dit 
is een vriendenteam en het gaat voorna-
melijk om de derde helft. Als we winnen is 
het leuk en verliezen maakt niets uit. Het 

wil niet zeggen dat we niet 
er niet voor gaan hoor. Zo 
moet je het niet zien, maar 
dan heeft iedereen moge-
lijk een iets beter beeld 
van ons team. We blijven 
gewoon lekker voetballen 
en het is mooi dat dit team 
er is. Natuurlijk hopen we 
op goede resultaten. Ik wil 
ook nog even onze leiders 
Erwin Musch en Gert Hut-
tinga noemen. Achter de 
schermen betekenen ze 
veel voor ons team.” (Re-
gioMagazine / Gerry Grave)



Leon Bos vindt dat SC Stadskanaal een betere 
start moet maken dan vorig seizoen
SC Stadskanaal lijkt een stabiele tweedeklasser en dat is iets wat de club ten min-
ste nastreeft, want het liefst wil men nóg een klasse hoger spelen. Gedurende vorig 
seizoen maakte de club van de nieuwe trainer, Marcel de Groot, een sterke fase mee en 
eindigde het team eenvoudig in de middenmoot. 

Leon Bos is al jaren een van de smaak-
makers bij de Knoalsters en is een zekere 
factor als het om scoren gaat: vorig seizoen 
maakte hij er vijftien en de competitie 
ervoor veertien. Toch een moyenne waar 
je mee thuis kunt komen. Bos wil meer en 
met zijn club richting de top van de tweede 
klasse die dit jaar heel sterk lijkt met twee 
degradanten uit de eerste klasse en teams 
die zich danig hebben versterkt. “Vorig 

seizoen hadden we een lastige start waar-
door we het hele seizoen achter de feiten 
aanliepen. We hebben ons na het trainings-
kamp in Spanje goed herpakt en ondanks 
de versterkte regelingen van de KNVB 
uiteindelijk gehandhaafd. Dit seizoen is het 
doel om in ieder geval beter te starten om 
het onszelf wat gemakkelijker te maken. Ik 
denk dat de competitie sterker is dan vorig 
jaar, dus de doelstelling is handhaving. Als 

we met de huidige groep compleet blijven 
en de aanstormende talenten uit de jeugd 
erbij komen hoop ik in de toekomst mee te 
doen in de top van de tweede klasse.”

Bos is van mening dat er meerdere kan-
didaten voor de titel zijn: Rolder Boys, 
Helpman en GOMOS. Daarna is er wat hem 
betreft veel mogelijk. (RegioMagazine / 
Gerry Grave)



Melvin Pott 
wil dat zelf-
vertrouwen 
terugkeert bij 
Bellingwolde

Bellingwolde in de vijfde klasse is alweer lang 
geleden. Achttien jaar om precies te zijn, maar 
met ingang van het nieuwe seizoen is de for-
matie van de nieuwe trainer Hemmo Kuipers 
wederom vijfdeklasser. Voor de grensdorpbe-
woners is het jammer, want ze speelden al in de 
derde klasse en na een aantal mindere jaren kon 
degradatie naar de vijfde klasse vorig seizoen 
niet worden voorkomen.

Melvin Pott is al jaren bij de club actief, is nu 28 
en baalt van het feit dat zijn club momenteel zo 
laag speelt. ,,Vorig jaar was een teleurstellend 
seizoen met veel tegenslagen. We waren net 
gedegradeerd van de derde naar de vierde klasse 
en het bleek al snel dat lijfsbehoud in deze klasse 
op dat moment voor ons niet haalbaar was. Jam-
mer, maar we moeten ervoor zorgen dat we het 
zelfvertrouwen terug weten te krijgen. Het doel is 
promotie naar de vierde klasse en met onze hui-
dige trainer en selectie moet dit absoluut kunnen 
lukken.”

Bellingwolde zakte in vier jaar tijd ver weg. Pott 
kan het allemaal wel verklaren, maar ziet absoluut 
lichtpunten. “Sinds het vertrek van trainer Harold 
Molanus en een groot aantal spelers in 2019 
hebben we het als eerste elftal van Bellingwolde 
erg zwaar gehad. De selectie is nu eindelijk weer 
stabiel en we hebben met Hemmo Kuipers einde-
lijk weer een trainer gevonden die boven de groep 
staat. We gaan een sterk seizoen neerzetten en 
ons focussen op promotie naar de vierde klasse. 
Op een gegeven moment moeten we een stabiele 
vierdeklasser zijn en blijven.” (RegioMagazine / 
Gerry Grave)



Carlo Krops geniet bij SPW: “Misschien niet de 
grootste club in de regio, maar voor velen de  
enige club waarvoor ze willen spelen”
SPW mocht het even in de derde klasse 
proberen, maar bleek daarvoor een maatje 
te klein en dus zijn de Stadskanaalsters te-
rug in de vierde klasse. Geen schande, wél 
realiteit en na het vertrek van een aantal 
spelers en trainer Jeroen Wiegman staat er 
weer een ander SPW dan in voorgaande ja-
ren. Ludie Hulshof is weer terug als trainer 
en Carlo Krops gaat zijn vierde seizoen in 
bij de blauw-witten.

Hij voetbalt er al vanaf zijn vijfde en is dus 
een echte SPW’er. De verdediger straalt het 
ook uit en is trots op SPW. “Het is echt een 
heel gezellige vereniging waar iedereen 
welkom is. Het is misschien niet de grootste 
club in de regio, maar voor velen de enige 
club waarvoor ze willen spelen en dat vind 
ik iets heel moois. We hebben een hechte 
groep waar iedereen voor elkaar klaarstaat. 
De selectie is niet super groot en op spe-
lers uit de jeugd moeten we nog een aantal 
jaren wachten. Vanuit het tweede en het 
zaterdagelftal zijn er gelukkig spelers die 
problemen kunnen opvangen.”

Krops hoopt dit seizoen volledig te kunnen 
spelen, iets dat er het vorig seizoen van-
wege een operatie niet inzat; de inwoner 
van Stadskanaal moest toen de eerste 
seizoenshelft missen. “We verloren toen te 
veel punten, moesten ons na de winterstop 
herpakken en moesten er nog voor knok-
ken om nacompetitie te ontlopen. Dat lukte 

gelukkig door zes van de laatste acht wed-
strijden te winnen. Ook dit seizoen geldt 
weer dat we in deze klasse willen blijven 
spelen. Dat is eigenlijk ons doel, maar ooit 

willen we wel weer hogerop. Ik denk dat 
we een erg sterke competitie hebben waar 
iedereen van elkaar kan winnen.” (RegioMa-
gazine / Gerry Grave)

Rik Schulte, rechtsback van JVV: “We moeten 
weer bovenin mee kunnen draaien”
JVV doet lekker mee in de vijfde klasse. Dat was in het verleden wel eens anders 
en dus zijn ze in Jipsingboertange hartstikke blij. Ook Rik Schulte, inwoner van 
Musselkanaal en rechtsback in het team van de nieuwe trainer Georg Mensen. 

Schulte gaat zijn vierde seizoen bij de 
zwart-witte formatie, is zeer positief ge-
stemd en kan dat na een topseizoen ook 
zijn. JVV deed best lang mee om de eerste 
plek, maar moest die uiteindelijk aan Wei-
teveense Boys laten en eindigde zelf op 
een keurige derde plek. Schulte is er echt 
op zijn plek en wil de goede lijn doortrek-
ken. 

“JVV is een warme kleinschalige club waar 
iedereen elkaar waarbij kent en iedereen 
het beste wil voor de club. Toen ik drie jaar 
geleden bij de club kwam ben ik door ie-
dereen goed opgevangen waardoor ik me-
zelf meteen thuis voelde. Het doel dit sei-
zoen is om weer  bovenin mee te draaien. 
Dit doel is zeker realistisch want de selectie 
is zo goed als gelijk gebleven met daarbij 
één nieuwe versterking. Daarnaast staat er 

dit seizoen een nieuwe trainer voor 
de groep waarin we allemaal veel 
vertrouwen hebben.”

De kreet ‘JVV in de vierde klasse’ 
is ineens niet meer zo gek. Jaren 
geleden keek iedereen nog vreemd 
op als dat werd gezegd, maar inmid-
dels gelooft men erin. Ook Schulte: 
“Jazeker, we willen ooit promoveren. 
Wanneer is natuurlijk de vraag, maar 
het is zeker ons doel. We zaten er al 
dichtbij, want vorig seizoen heb-
ben we bovenin meegedraaid in de 
competitie en hebben we de nacom-
petitie behaald. Helaas zijn we toen 
uitgeschakeld, maar al met al kunnen 
we terugkijken op een erg goed 
seizoen en geloof ik in meer dan dit.” 
(RegioMagazine / Gerry Grave)



Rudy Akpinar wil graag omhoog met Alteveer
Alteveer en Rudy Akpinar, ze kunnen eigen-
lijk wel in dezelfde adem worden genoemd, 
want de inmiddels 33-jarige inwoner van 
Stadskanaal speelt er al bijna dertig jaar 
en al jarenlang in het eerste. Hij maakte er 
voetballen in de top van de vierde klasse 
mee en weet wat het is om de sprong naar 
de derde klasse net niet te maken. Ook 
weet hij wat het is om onderaan de vijfde 
klasse te eindigen. Dit ongelukkige voorval 
overkwam de Alteveersters vorig seizoen.

Akpinar wil dat het liefst zo gauw mogelijk 
vergeten al was hij er het laatste deel van 
het seizoen niet bij. “Toen speelde ik in het 
tweede van SPW, maar het doet me zeer. 
Natuurlijk, want Alteveer is echt mijn club 
en gelukkig ben ik ook weer terug. Vorig 
seizoen was een teleurstellend seizoen, want 
aan het einde van de competitie stonden we 
stijf onderaan met vier punten. Daar kun je 
natuurlijk niet tevreden over zijn. Ik denk dat 
het vooral lag aan de trainingsopkomst en de 
mentaliteit.”

De ervaren Akpinar gaat ervan uit dat het 
het komend seizoen weer veel beter gaat. 
“We hebben een nieuwe trainer die er heel 
fanatiek mee bezig is en dit komt ook over 
bij de groep, want de trainingsopkomst is 
hartstikke goed en je ziet ook dat iedereen 
gemotiveerd is en in de basis wil staan. Ik 
denk dat we met deze groep makkelijk de 
middenmoot kunnen halen. Dat is met deze 
mentaliteit en motivatie haalbaar.” De ver-
dediger of spits denkt ook dat zijn club weg 
kan blijven uit de onderste regionen van de 
vijfde klasse. Sterker nog: de vierde klasse 
moet ook weer mogelijk zijn. (RegioMagazine 
/ Gerry Grave)



Jeroen Huls terug bij Wedde: “Wedde hoort in de 
vierde klasse”
‘vv Wedde, vv Wedde’ zongen de supporters van Wedde enkele 
jaren geleden toen de promotie naar de vierde klasse werd 
bewerkstelligd en dat deden ze ook toen in Meppel tegen het 
grote MSC werd gespeeld. Een bekerwedstrijd weliswaar, maar 
toch. Inmiddels is men in Wedde weer terug in de kelder van het 
amateurvoetbal en willen ze daar heel snel weer uit.

Wedde zag vooral de laatste jaren veel spelers vertrekken, 
er kwamen meerdere trainers voorbij en het was roeien 
met de riemen die men had. Het vierdeklasserschap werd 
steeds wel verlengd, maar vorig seizoen ging het net mis 
nadat de tanden flink op elkaar waren gezet. Jeroen Huls 
is weer terug bij de club nadat hij twee seizoenen bij BNC 
in Finsterwolde speelde. Huls ergert zich er kapot aan 
dat zijn Wedde zo laag speelt. “Wedde hoort in de vierde 
klasse al was daar vorig seizoen niets van te zien. We 

moeten zo rap mogelijk 
terug en dan het liefst via 
het kampioenschap. Daar 
gaan we met elkaar alles aan 
doen met veel jonge spelers 
en een paar ervaren krach-
ten zoals Rico van Heumen, 
Ezra en Marlon Abbas, Brian 
Kuiper en ik. 

Huls hoopt weer veel speelminuten te kunnen maken. Vo-
rig seizoen kwam daar niet veel van terecht omdat hij zijn 
binnenste knieband volledig had afgescheurd. Hij hoopt op 
een mooi seizoen. 

,,We moeten met vv Wedde zo snel mogelijk goed maken 
wat vorig jaar is verzuimd. Voor iedereen, voor de suppor-
ters, de oudsten van de club en het bestuur, maar vooral 
voor onszelf.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



Levi Kingma van SJS wil heel rap terug naar derde 
klasse
SJS had het zo mooi voor elkaar: de derde klasse 
was weer bereikt, men kon dus verder kijken en 
bouwen aan een toekomst. Dat kan nog altijd, 
maar wél moet het team van trainer Jos Schaart 
weer opnieuw beginnen, want degradatie naar 
de vierde klasse volgde. Kingma is een nog 
jonge speler van de blauwhemden en kijkt terug 
op een wisselvallig seizoen dat helaas voor zijn 
team slecht eindigde. 

“Vorig seizoen is helaas een bewogen seizoen 
geworden. SJS heeft goede wedstrijden afge-
wisseld met wedstrijden waarin wij als team de 
ondergrens aantikten. Het spel was niet brutaal 
en constant genoeg en als promovendus zijn we 
uiteindelijk als negende van veertien ploegen 
geëindigd: een plaats waar je normaal gespro-
ken tevreden mee bent, maar door de versterkte 
promotie-/degradatieregeling moesten we 
nacompetitie spelen. Na een zware halve finale 
tegen FC Assen die wij na strafschoppen hebben 
gewonnen was Onstwedder Boys de tegenstander 
in de finale. Het was een finale die Onstwedde 
in de verlenging over de streep heeft getrokken. 
Uiteindelijk is het een seizoen geworden vol met 
leermomenten en nemen wij deze mee in de 
strijd om het kampioenschap in de vierde klasse.”

Kingma die als verdediger speelt weet dat SJS 
in derde klasse hoort en gaat er dan ook alles 
aan doen promotie te bewerkstelligen. “Voor de 
komende seizoenen is het doel een stabiele der-
deklasser te worden. Daarvoor zullen wij als team 
bij elkaar moeten blijven. Onze selectie bestaat 
uit een mooie mix van jonge talenten en ervaren 
spelers: spelers die zeker nog een aantal jaar door 
kunnen spelen.” (RegioMagazine / Gerry Grave)
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Autotechniek Niemeijer in Onstwedde wordt 
Bosch Car Service
door Jan Johan ten Have
ONSTWEDDE - Autotechniek Niemeijer in Onstwedde is per 1 septem-
ber officieel Bosch Car Service. Het Onstwedder autobedrijf verruilt 
het AutoCrew lidmaatschap voor de grootste en bekendste formule 
van Nederland om zo een volgende stap te zetten in de professiona-
lisering. "We kunnen gebruikmaken van nog uitvoeriger technische 
ondersteuning en opleidingsmogelijkheden, wat voor ons belangrijk 
is omdat de ontwikkelingen op het gebied van bijvoorbeeld elek-
trisch rijden, hybride en waterstofauto's snel gaan", vertelt eigenaar 
Willem Niemeijer.

Acht jaar geleden werd Autotech-
niek Niemeijer lid van AutoCrew, 
eveneens een concept van Bosch. 
Het lidmaatschap van Bosch Car 
Service is een volgende stap. 
“Hiervoor moeten we voldoen 
aan strenge audits van Bosch en 
de Bovag”, vertelt Willem. “Bosch 
is de grootste ontwikkelaar van 
onder meer motormanagement- 
en remsystemen. Vrijwel alle 
elektronica in alle merken auto’s 
is van Bosch. Het bedrijf biedt ons 
als Bosch Car Service optimale 
ondersteuning. De helpdesk is uit-
stekend en via de Bosch diagno-
seapparatuur kunnen specialisten 
op afstand meekijken bij com-
plexe problemen. Ook is Bosch 
heel innovatief. Zo is het bedrijf 
ver gevorderd met de ontwikke-
ling van onder meer autonoom rij-
den, waarbij de auto taken van de 
bestuurder overneemt. Bosch past 
bij ons, daarom ben ik erg blij dat 
wij Bosch Car Service worden.”

Voor klanten biedt Bosch Car 
Service diverse diensten zoals 
Bosch Car Service Private Lease, 
Autoverzekering en Pechhulp. 
Het technisch team van Auto-
techniek Niemeijer gaat nog 
meer en gerichte vakinhoudelijke 
trainingen en opleidingen volgen. 
Denk hierbij aan onderhoud aan 
hybride en elektrische voertuigen 
en Tesla-training. Ook volgen zij 
pass Thru training, waarmee zij 
toegang krijgen tot merkspeci-
fieke documentatie, software en 
technische servicebulletins. Met 
ADAS-trainingen leren zij alles 
over innovatieve, geavanceerde 
rijhulpsystemen, zoals remhulp 
en alarmeringen. Uiteraard biedt 
Bosch ook trainingen op het ge-
bied van de nieuwste ontwikkelin-
gen bij benzine- en dieselauto’s.

Vertrouwd
Wat blijft bij Autotechniek 
Niemeijer zijn de vertrouwde 
kwaliteit en betaalbare service. 

Iedereen kan er met alle merken 
personen- en bedrijfswagens en 
campers terecht voor onderhoud, 
reparaties, onderhoudsbeurten, 
APK-keuringen, aircoservice, scha-
deherstel en uitlijnen. Als Bosch 
Car Service beschikt Niemeijer 
over diagnoseapparatuur met 
altijd de nieuwste software. 

“De nationale organisatie Bosch 
Car Service heeft overeenkomsten 
met diverse landelijke leasemaat-
schappijen. Als zodanig kunnen 
ook vele leaserijders uit de regio 

nu ook bij ons terecht voor hun 
service en onderhoud.

Vacature automonteur
Willem Niemeijer begon in 
2012 met zijn garagebedrijf en 
handel in jonge occasions aan 
de Luringstraat in Onstwedde. 
Het bedrijf groeide en het team 
breidde uit. De werkplaats werd 
te klein en daarom liet Niemeijer 
in 2020 een gloednieuw, modern 
en energieneutraal bedrijfspand 
bouwen op dezelfde locatie. Hier 
werkt momenteel een team van 

vier mensen dagelijks aan service, 
onderhoud, reparaties en verkoop. 
Ook is Niemeijer erkend leerbe-
drijf voor jongeren die een op-
leiding autotechniek volgen. Het 
bedrijf blijft groeien en daarom 
is er ruimte voor uitbreiding van 
het team met een automonteur. 
Belangstellenden vinden meer 
informatie op de Facebookpagina 
van Autotechniek Niemeijer.  
Ook kunnen zij contact opnemen 
met Willem Niemeijer,  
tel. (0599) 33 22 55 of e-mail  
info@autotechniekniemeijer.nl

Eigenaar Willem Niemeijer van Bosch Car Service Niemeijer is zelf dagelijks in de werkplaats te vinden 
(Foto: Jan Johan ten Have).
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Schadeherstel, stoffering en ruitschadeherstel voor alles 
wat rijdt, vliegt en vaart bij Care Repairs in Stadskanaal

door Jan Johan ten Have
STADSKANAAL - Care Repairs in Stadskanaal verzorgt schadeherstel, stoffering en ruit-
schadeherstel bij alles wat rijdt, vliegt en vaart. Ook is Care Repairs gespecialiseerd in 
restauratie. Voor authentiek herstel gebruikt Care Repairs originele lakken en stoffen. 

Het schadeherstelbedrijf kan schades 
herstellen van groot tot klein in voertuigen 
van jong tot zeer oud. Het bij de Bovag 
aangesloten bedrijf verricht schadeherstel 
ook voor campers en zelfs trucks. “Wij 
beschikken over geavanceerde apparatuur 
waarmee wij nieuwe, watergedragen lakken 
nauwgezet op kleur kunnen mengen en 
meten”, vertelt eigenaar Wilfred ter Veen. 
“Voor oude voertuigen beschikken wij over 
originele lakken in kleuren die tegenwoor-
dig nauwelijks meer te krijgen zijn. 

Open en transparant
Care Repairs onderscheidt zich bij scha-
deherstel in openheid en transparantie. 

“Schadeherstel is een onbekend terrein 
voor velen. Wij zeggen wat we doen en 
doen wat we zeggen, we vertellen de klant 
graag precies wat er gebeurt. Wij zijn trans-
parant over de wijze van repareren én over 
de financiële afwikkeling, onze klanten we-
ten vooraf precies waar ze aan toe zijn. Die 
transparante manier van werken levert ons 
vele trouwe klanten op”, vertelt Wilfred. 
“Wij doen voor herstel van autoschades 
zaken met vrijwel alle verzekeringsmaat-
schappijen.”

Stoffering
Voor stoffering van stoelen en banken in 
alle voer-, vaar- en vliegtuigen heeft Care 

Repairs enkele specialisten in huis. Herstel 
van beschadigde stoffering sluit aan op het 
schadeherstel en restauratiewerk. “Gaat het 
om restauratie van oldtimers, of vervan-
gen van stoffen van moderne auto’s, dan 
hebben wij in veel gevallen de authentieke 
stoffen versleten in huis. Want van deze 
stoffen kopen wij regelmatig partijen op. En 
hebben wij het zelf niet in huis, dan weten 
wij waar wij het kunnen inkopen.”

Autoruitschadeherstel
Ook voor autoruitschadeherstel kan de 
klant terecht bij Care Repairs. Een auto-
ruit is tegenwoordig veel meer dan een 
stuk glas. Het is bij veel nieuwere auto’s 
voorzien van allerhande sensoren en ca-

mera’s. Bij vervanging moeten deze worden 
gekalibreerd om ze te laten functioneren. 
Hiervoor heeft Care Repairs ook de kennis 
in huis. Zo kan het bedrijf ruiten van alle 
merken en modellen auto’s vervangen. Ook 
voor sterreparatie kan de autobezitter er 
terecht. Op afspraak wordt het sterretje in 
de werkplaats in Stadskanaal gerepareerd. 
Dat is klaar terwijl u wacht. In veel geval-
len vergoedt de verzekering deze schade, 
Care Repairs wikkelt de afhandeling van de 
schade dan rechtstreeks af met de verze-
kering. 

Care Repairs
Glasblazer 10  |  9502KC Stadskanaal
T (0599) 70 02 88
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Alle PartsPoint vestigingen ontvangen het 
Erkend Duurzaam label
Met trots vermeldt Alliance Automotive Group Benelux 
(AAGB) dat alle 107 PartsPoint vestigingen in Nederland 
gecertificeerd zijn met het Erkend Duurzaam label. Met 
dit label bevestigen AAGB en PartsPoint dat maatschappe-
lijk verantwoord ondernemen in de bedrijfsvoering hoog 
in het vaandel staat.

Rob Visser Netwerk Directeur PartsPoint Benelux: “Maat-
schappelijk en duurzaam ondernemen is een belangrijke 
bedrijfswaarde voor ons. Met het team leveren wij al jaren 
de nodige inspanningen om het bedrijf milieuvriendelijk 
en energiezuinig te maken. Het certificaat Erkend Duur-
zaam is een mooie erkenning van deze inspanningen en 
een aanmoediging om nog duurzamer te worden.”

Het Erkend Duurzaam label is hèt duurzaamheidskeurmerk 
van de mobiliteitsbranche. De certificering wordt uitge-
voerd door onafhankelijke specialisten en is opgezet met 
praktische en handzame standaarden die gelden voor alle 
Nederlandse bedrijven die actief zijn in de mobiliteitsbran-
che. Erkend Duurzaam is een initiatief van het Instituut 
voor Duurzame Mobiliteit (lvDM). Het IvDM is in 2008 
opgericht door vier grote brancheverengingen: BOVAG, 
FOCWA, RAI Vereniging en Stiba. Het instituut heeft de 
vorm van een stichting en heeft geen winstoogmerk. Uit 
het oogpunt van goed ondernemerschap willen ze bedrij-
ven uit de mobiliteitsbranche helpen om hun MVO-beleid 
op orde te krijgen.

Ook op het hoofdkantoor van Alliance Automotive Group 
Benelux hechten ze veel waarde aan maatschappelijk 
verantwoord ondernemen. Zo maken zij al jaren geen 
gebruik van plastic op kantoor, zorgen ze dat het personeel 
genoeg mogelijkheden heeft tot beweging en halen zij hun 
energie volledig uit windmolens en zijn hiermee gasloos. 
Later dit jaar zullen ook de 25 Belgische Brezan (binnen-
kort PartsPoint) vestigingen, de 6 regionale depots en het 
hoofdkantoor in Ede geaudit worden worden om gecerti-
ficeerd te worden met het Erkend Duurzaam label. AAGB 
draagt op deze manier zijn steentje bij aan een steeds 
belangrijker wordende verantwoorde toekomst. Door deze 
professionele benadering en investering verwerft Alliance 
Automotive Group Benelux een nog belangrijkere leidende 
rol in de automotive aftermarket.

Dat PartsPoint het niet alleen bij woorden laat, is goed 
te zien aan de de inzet van een aantal zeer millieuvrien-
delijke elektrisch aangedreven Carvers. De driewielige 
Carvers Cargo’s zijn geen auto’s te noemen en vallen in de 
categorie Licht Electrische Mobiliteit. De Carvers worden 
op diverse PartsPoint vestigingen, in stedelijke gebieden, 
ingezet om onderdelen duurzaam, snel en efficient, door 
het huidige drukke verkeer, bij de garage te bezorgen. Voor 
veel panden wordt er gekeken naar de mogelijkheden voor 
zonnepanelen, is men aan het kijken naar energieopslag 
in batterijen en kijkt men naar de rol van de mensen om 
uitstoot te verminderen en hiermee de druk op het milieu 
te verlagen.

Over PartsPoint en Alliance Automotive Group Benelux
PartsPoint is het grootste automotive grossiersnetwerk van 
de Benelux. Met ruim 2.200 medewerkers en meer dan 130 

vestigingen is PartsPoint altijd dichtbij voor het professio-
nele garagebedrijf. PartsPoint belooft garagisten altijd ‘part 
of their deal’ te zijn, door richtinggevend in de markt te 
blijven en met slimme concepten en formules hun partners 
toekomstbestendig te maken. Alliance Automotive Group 
Benelux, moedermaatschappij van PartsPoint, investeert 
daartoe fors in logistiek, voorraad, marketing en kennis. 
De Benelux-vertegenwoordiging is op haar beurt onder-
deel van Alliance Automotive Group, dé toonaangevende 
distributeur van auto-onderdelen voor de onafhankelijke 
Europese aftermarket. Alliance Automotive Group is vol-
ledig in handen van Genuine Parts Company, de grootste 
wereldwijde automotive onderdelen distributeur met 
activiteiten in Noord-Amerika, Europa en Australië. Meer 
informatie: www.partspoint.nl en www.allianceautomotive-
groupbenelux.com.

De Carver wordt door de vestiging in Stadskanaal veelvuldig gebruikt om 
onze klanten/garagehouders in de regio heel snel te bedienen. Dankzij de 
wendbaarheid en het compacte ontwerp van de Carver kunnen wij op deze 
manier zeer efficiënt en volledig elektrisch onze klanten voorzien van de 
onderdelen.
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